



SITE IN-CHARGE

Denny
Kowloon Tong | 九龍塘
7:30 - 15:30



"I'm responsible for the facilities, maintenance and security of the Jockey Club Environmental Building, which houses a few organisations in the sustainability sector. There is only one person on each shift, so it means that we need to do a bit of everything. I patrol the building a couple of times a day, do paperwork and reports, manage bookings for the event space and also handle other administrative matters, big or small. I also meet with the landlord regularly to talk about energy-saving initiatives that we can implement in the building, given that this is a green building after all. I'm usually kept quite busy so even though I'm on shift alone, there's no time to get bored!"

"When I joined JLL in 2000, I didn't know much about environmental matters as my previous work experience was in garment quality control. I enjoy working here because the building is small in comparison to other high-rises in Hong Kong, which means that it feels a bit cosier and I can get to know the tenants better. There are only four of us in my team and I'm grateful that we work very well together. I've been with the company for almost half of JLL Hong Kong's 50 years, and I'm really impressed with how far the company has come, especially in terms of technological developments and brand reputation. We are pretty strict with certain standards and I truly think that it's a good thing, as people recognise the company as one that delivers to a high quality - so yes, I'm proud to be working here!"

"Even though I'm busy, I enjoy the freedom and flexibility that we have in the way we work. I also find it interesting to think about creative ways to conserve energy in this building, and we've been making small improvements over the years. We even have solar panels on the roof! In my down time, I enjoy listening to music from the 70s and 80s, and I love to travel. My all time favourite destination is Japan. I've lost count of how many times I've been there, but every time I return there's still more to discover!"

"我負責管理賽馬會環保樓的設施、維修和保安工作，在這幢大廈有好幾個從事可持續發展行業的機構租戶。我們每次輪班當值只有一個人，這意味著我們要一手包辦很多不同的事情。我會在一天內巡邏全幢大廈數次，亦會處理文書工作、寫報告、管理租用活動場地的申請，還要處理其他大大小小的行政事宜。我亦會定期與業主會面，討論我們可以在大廈內推行哪些節約能源的措施，畢竟這是一幢綠色建築。我通常都很煩忙，即使我是獨自值班，也沒有時間覺得沉悶！"

"當我在2000年加入仲量聯行時，我對環境問題所知的不多，因為我以前的工作是做紡織品質量控制的。我喜歡在這裡工作，因為這幢大廈與香港的其他摩天大廈相比起來規模較小，在這裡工作的感覺會比較親切，而我亦可以更加認識我們的租戶。我們的團隊只有四個人，我很高興我們能夠合作得很好。仲量聯行於香港有50年歷史，有將近一半的時間我都在這裡工作，公司的進步令我印象很深刻，尤其是在技術發展和品牌信譽方面。我們在某些方面的標準相當嚴格，我認為這是一件好事，因為在大家的心目中仲量聯行是一家服務優秀的公司，所以是的，我很自豪可以在這裡工作！"

"雖然我的崗位很忙，但我很享受工作上的自由度和靈活性。而很有趣的是，我可以構思一些創新的方法為大廈節約能源，而在這些年來我們的確有逐步帶來改變。我們甚至在屋頂上安裝了太陽能板！放假的時候，我喜歡聽70年代和80年代的音樂，我也熱愛去旅行。我最喜歡的旅遊地點是日本，我已經無法數清我去過多少次了，但每次回去也會有新的發現！"

HONG
KONG
SHIFTS

Follow our stories on
Facebook or Instagram
@hongkongshifts

